



رأس المال المصرح والمصدر والمدفوع 52,556,117 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 3635457/8

التاريخ: 2025/04/20
مرجع: MAZ-CS-04-2025-0101

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: افصاح مكمل عن معلومة جوهرية

Subject: Supplementary Disclosure of material information

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الفقرة 22 من المادة 4-1-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية:

With reference to the above subject and Paragraph (22) article 4-1-1 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly find attached the form of supplementary disclosure of material information.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،


أنور السيد صالح
مدير - الإدارة القانونية والالتزام


MAZAYA
شركة المازيا القابضة (م.س.ك.ح.م.ك.)
AL MAZAYA HOLDING Co., K.S.C.P.(HOLDING)

المرفقات:
• نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية

2025



رأس المال المصرح والمصدور والمدفوع 52,556,117 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1996

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 21th Floor | Al Murqab
Tel +965 385 89335 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 3635457/8

نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ :	2025/04/20
اسم الشركة المدرجة	شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع.ق (قابضة)
عنوان الإفصاح	افصاح مكمل عن معلومة جوهرية
تاريخ الإفصاح السابق	2024/07/18
التطور الحاصل على الإفصاح	اصدر الادعاء العام بسلطنة عمان قراراً بإحالة الموظفين المشكو في حقهما من قبل الشركة التابعة بسلطنة عمان إلى الدائرة الجزائية بحكمة السيب الابتدائية بسلطنة عمان، وذلك لارتكابهما جناحة إساءة الأمانة من خلال اختلاسهما مبالغ مالية تقدر بقيمة 706,207 ريال عماني (ما يقارب 566,654 دينار كويتي) بطريقة مباشرة وغير مباشرة.
الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)	لا يوجد أثر مالي حالي على البيانات المالية المجمعة للشركة، حيث تتضمن المبالغ الوارد بقرار الاحالة مبلغ 372,578 ريال عماني (ما يقارب مبلغ 298,953 دينار كويتي) والذي تكبدته الشركة التابعة كمخصصات وتكاليف فعلية تم قيدها في بياناتها المالية خلال السنوات السابقة، إضافة إلى مبلغ 333,629 ريال عماني (ما يقارب مبلغ 267,701 دينار كويتي) والذي يمثل ربحاً فائتاً على الشركة التابعة، والذي سيتم قيده في البيانات المالية للشركة التابعة حال تحصيله من المتهمين.

يتحمل من اصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل العناية الشخص الحريص في تجنب اية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون ادنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق النظمتهما الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني. أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



MAZAYA

AIM TO LEAD

رأس المال المصرح والمصدر والمدفوع 52,556,117 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murrqab
Tel: +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax: +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel: +971 80010101 | Fax: +971 4 36354578

Supplementary Disclosure form

Date:	20/04/2025
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P
Disclosure Subject	Supplementary Disclosure of material information
Date of previous disclosure	18/07/2024
Disclosure updates	The Public Prosecution in the Sultanate of Oman has issued a decision to refer the employees, against whom a complaint was filed by the subsidiary in Oman, to the Criminal Division of "Al Seeb Primary Court", Sultanate of Oman for committing a misdemeanor of fraudulent activities by embezzling funds amounting to OMR 706,207 (equivalent to approximately KWD 566,654) in direct and indirect manners.
Financial impact of the update (if any)	There is no current financial impact on the consolidated financial statements of the company, as those funds include an amount of OMR 372,578 (equivalent to approximately KWD 298,953) that was incurred by the subsidiary as provisions and actual costs which were booked by the subsidiary in its financial statements during the previous years, in addition to an amount of OMR 333,629 (equivalent to approximately KWD 267,701) that represents an opportunity cost for the subsidiary, which will be booked in the subsidiary's financial statements when collected from the accused employees.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

20